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Protokół Nr 9/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 20 listopada 2024 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Świerkowski Marek – Przewodniczący komisji 

2. Barczak Dariusz – Zastępca Przewodniczącego komisji 

3. Kurzyna Samuel – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Kołodziej Piotr – Przewodniczący Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Modrzejewski Ryszard – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej 

4. Włodarczyk Katarzyna – pracownik Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej 

5. Wochna Monika – starszy inspektor 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dąbrowie 

Biskupiej oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej. 

3. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2025 r. 

4. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji Pan Marek Świerkowski o godz. 10.00 

otworzył posiedzenie witając Wójta Gminy Marcina Filipiaka, członków komisji oraz 

pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dąbrowie 

Biskupiej oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej. 

Pan Ryszard Modrzejewski – przedstawił informację dotyczącą wydarzeń organizowanych 

przez Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji w Dąbrowie Biskupiej w 2024 roku. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Dyskusja: 
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Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie jakie są prowadzone obecnie zajęcia w GOKSiR? 

Pani Katarzyna Włodarczyk – odpowiedziała, że są dwa rodzaje zajęć tanecznych, muzyczne 

oraz plastyczne.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy jest już rozliczenie dożynek z powiatu? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że nie, jednak może zadzwonić i zapytać, czy coś 

takiego udostępnią.  

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, co to był ten Bałtyk – Bieszczady Tour? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że w GOKSiR był punkt kontrolny, gdzie rowerzyści 

mogli zatrzymać się, żeby odpocząć i posilić się. Trasa przez Polskę jaką przemierzali rowerzyści 

liczyła 1008 km. Dodał, że otrzymali środki finansowe od organizatora na przygotowanie 

posiłku.  

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, w jaki sposób powiadamiani są mieszkańcy 

o wydarzeniach, ponieważ on o niektórych np. o biegu niepodległości dowiedział się 

przypadkiem? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że głównie jest umieszczany plakat na portalu 

społecznościowym Facebook, a czasem rozwieszane są plakaty na tablicach ogłoszeń. Dodał, 

że o biegu informacja była tylko na Facebooku.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy w sierpniu również były zajęcia wakacyjne 

w GOKSiR? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że nie ponieważ był to okres urlopów, a także 

intensywnych przygotowań do dożynek.  

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, ile osób pracuje w GOKSiR? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że on jako Dyrektor, do tego ma 3 pracowników, 

w tym 1 osoba jest na urlopie wychowawczym, księgowa na ¼ etatu oraz osoba w Dworze 

Gen. Sikorskiego w Parchaniu dwa dni w tygodniu. Dodał, że wcześniej miał jeszcze 

1 pracownika zatrudnionego przez Urząd Pracy. 

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, co robi osoba zatrudniona w Dworku w Parchaniu? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że otwiera Dworek dla odwiedzających, sprząta 

i przygotowuje pomieszczenia do różnych wydarzeń. Dodał, że jeśli są okna do mycia, czy 

ogród do uporządkowania, to jedzie tam on osobiście ze swoimi pracownikami.  

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, czy jest dużo zwiedzających? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że nie.  

Wójt Gminy – poinformował, że obecnie profesor ma podpisaną umowę z Urzędem Gminy, 

jednak teraz kiedy zostało utworzone muzeum i podlega pod GOKSiR, to będzie musiało się to 

zmienić. Profesor oprowadza takie większe wycieczki i opowiada o wystawie, prowadzi 

wszelkiego rodzaju wydarzenia itp. Dodał, że bez niego to miejsce by nie istniało.  
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Pan Ryszard Modrzejewski – dodał, że mu się marzy zrobić coś jeszcze w tym dworku, np. żeby 

można było wypić kawę przy okazji, żeby zaaranżować park itp.  

Wójt Gminy – stwierdził, że to miejsce powinno być otwarte od wtorku do soboty.  

Radny Samuel kurzyna – zadał pytanie, dlaczego bieg odbył się 10, a nie 11 listopada? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że 11 listopada odbył się koncert, a poza tym tego 

dnia był również bieg w Inowrocławiu i nie chciał, żeby to się pokrywało.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy prowadzone są jeszcze zajęcia animacyjne 

w GOKSiR? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że nie, ponieważ od kiedy rodzice mieli dopłacać, 

to zdecydowanie zmniejszyła się ilość dzieci.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy pracownicy GOKSiR nie mogliby prowadzić tych 

animacji? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że należałoby sprawdzić najpierw, czy jest jeszcze 

takie zapotrzebowanie. Dodał, że pod opieką GOKSiR jest również zespół ludowy 

Radojewiczanie.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy GOKSiR mógłby zorganizować korepetycje 

z języka angielskiego, ponieważ jak widać co roku egzaminy z tego języka wypadają bardzo 

słabo? 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że trudno byłoby rozdzielić grupy wiekowe 

i program, a pytanie, czy z danego rocznika byłoby tylu chętnych. 

Radny Marek Świerkowski – dodał, że w szkołach ciągle są zastępstwa, jeśli chodzi o język 

angielski i dzieci mają zaległości.  

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że w takich sytuacjach to szkoła powinna wiedzieć, 

jakie jest zapotrzebowanie w tym temacie. Dodał, że trudno powiedzieć, czy cena 

korepetytora usatysfakcjonowałaby wszystkich rodziców. 

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że jego zdaniem to GOKSiR mógłby dopłacać do tych 

korepetycji. Dodał, że kiedyś w Zakrzewie było tak organizowane. 

Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że ich już nie stać na dopłacanie do korepetycji 

i nie wydaje mu się, żeby w Zakrzewie dopłacali, jednak to sprawdzi.  

Wójt Gminy – stwierdził, że to szkoła jest odpowiedzialna za realizację programu nauczania, 

a nie GOKSiR.  

Pan Ryszard Modrzejewski – poinformował, że chciałby wrócić do organizacji Śpiewograju we 

współpracy ze szkołami.  

Radny Samuel Kurzyna – poprosił o więcej takich inicjatyw, jak bieg niepodległości. Dodał, że 

można zrobić fajną imprezę z mniejszym zaangażowaniem środków i wykorzystaniem do tego 

sołectw.  
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Pan Ryszard Modrzejewski – odpowiedział, że są organizowane rajdy np. 3 maja, spacery itp. 

Dodał, że taki rajd zawsze należy podciągnąć pod jakąś inicjatywę i chciałby, żeby każdego roku 

włączyło się w organizację inne sołectwo.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Następnie członkowie komisji zapoznali się ze szczegółową informacją z Dyrektora Gminnej 

Biblioteki Publicznej na temat wakacji orgaznizowanych we współpracy z GOKSiR.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Nie było zastrzeżeń do dostarczonego materiału. 

Ad. 3. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2025 r. 

Członkowie Komisji opracowali następujący plan pracy: 

Styczeń: 

1. Weryfikacja budżetu szkół w kontekście wniosków wniesionych przez członków Komisji 

Oświaty, Zdrowia i Sportu dotyczących stanu obiektów poszczególnych placówek oraz 

zaplecza do właściwej realizacji zadań edukacyjnych. 

2. Działalność GOPS w Dąbrowie Biskupiej(programy, zagrożenie przemocą domową, 

opieka nad rodzinami niewydolnymi oraz inne prowadzone działania na rzecz osób 

potrzebujących wsparcia. 

Luty: 

1. Harmonogram funkcjonowania GOKSiR w Dąbrowie Biskupiej na 2025r. uwzględniający 

również przedsięwzięcia w zakresie działania dworku gen. Sikorskiego w Parchaniu. 

2. Pomoc psychologiczna i pedagog szkolny w szkołach. 

Marzec: 

1. Koszty utrzymania i funkcjonowania świetlic za 2024r. 

2. Program (harmonogram) działań Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2025r. 

Kwiecień: 

1. Komisja wyjazdowa -spotkanie z dyrektorami szkół. 

Maj: 

1. Informacja z prowadzonej działalności NZOZ w Dąbrowie Biskupiej oraz opieka 

zdrowotna w placówkach oświatowych. 

2. Rehabilitacja -rodzaje zabiegów i funkcjonowanie. 

Czerwiec: 

1. Propozycje spędzania czasu wolnego podczas wakacji letnich oferowanych przez 

GOKSiR w Dąbrowie Biskupiej  oraz Gminną Bibliotekę Publiczną . 
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2. Funkcjonowanie Świetlicy Środowiskowej w Pieraniu 

3. Opracowanie planu pracy na II półrocze 2025 roku. 

Ad. 4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Marek 

Świerkowski podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 20 listopada 2024 r., godz. 12:00 

Protokołowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Marek Świerkowski 

 


